
Protokół Nr 7/2024

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 4 grudnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (za%cznik nr 1
do protokołu) oraz zaproszony gość Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej
Zbigniew Tymecki.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Jacek Kapsa, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

(

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego w sprawie skargi na Dyrektora Zakładu
Obsługi Oświaty Samorządowej;
Opracowanie planu pracy Komisji na 2025r.;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu listopadzie br.

Ad.3. Komisja przystąpiła do przeprowadzenia postępowania wyj aśniaj ącego w sprawie skargi
na Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej. Pan Sieg zaproponował zaciągnięcie
opinii w sprawie skargi. Pan Tomas przypomniał skargę o podobnych zarzutach, którą Komisja
rozpatrywała w poprzedniej kadencji, wtedy Komisji zasugerowała skarżącej ewentualne
skierowanie sprawy na drogę sądową. Pan !;winiarski również zaproponował, aby w tej sprawie
zasięgnąć opinii radcy prawnego, do tego zdania przychylił się również Pan Tomas.

( Pan Kapsa poinforrnował, że skarżąca została zaproszona na dzisiejsze posiedzenie celem
udzielenia wyjaśnień, jednak przekazała telefonicznie, iż nie weźmie w nim udziału. Wobec
powyższego Pan Kapsa zaprosił do złożenia wyjaśnień Dyrektora Zakładu Obsługi (światy
Samorz4dowej. Dyrektor ZOOS przedstawił Komisji swoją odpowiedź na skargę (za%cznik nr
2 do protokołu).

Ostatecznie Komisja jednogłośnie opowiedziała się za zaciągnięciem opinii prawnej w sprawie
skargi, w szczególności czy Rada Miejska jest organem właściwym do rozpatrywania skarg, w
których padają zarzuty o mobbing. Komisja jednocześnie wypracowała projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi (za%cznik nr 3 do protokołu).

Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plan pracy na 2025r. (za%cznik nr
4 do protokołu).

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

1



Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Jacek Kapsa;

2. Z-ca Przewodniczącego -JanuszTomas;

3. Członek - Beata Kalla;

4. Członek - Karolina Kubijk;

5. Członek - Robert Sieg;

6. C4onek - Tobiasz Świniarski;
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